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317-19/2013. 

J E G Y Z � K Ö N Y V 

Készült: Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 2013. 
július 24-én Szentistván, M�vel�dési Házban megtartott nyilvános ülésér�l. 

A jegyz�könyv vezetése 68. oldaltól 80. oldalig folyamatos számozással történik. 

Jelen vannak: 

Képvisel�-testület tagjaként: 
Koncz József polgármester elnökletével, Aranyosi Imre képvisel�, Baranyi Katalin, dr. 
Béres Imre Sándor képvisel�, Dobóné Koncz Judit képvisel�, Kiss Lajos képvisel�, 
Ördög Jakab képvisel�. 

Tanácskozási joggal meghívottként: 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyz�, Bay Judit ügyvezet�, Galambos Lajosné 
óvodavezet�, Nyeste Józsefné bizottsági tag, Burai Jen� RNÖ elnök. 

(Meghívás ellenére távol maradt: Járóka Tamás bizottsági tag.) 

Lakosság részér�l: 6 f�

I. NAPIREND EL�TT:  

Koncz József polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. 
A jelenlév� képvisel�-testületi tagok száma 7 f�.   Megállapítom, hogy az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitom. 
Jegyz�könyv vezetésével megbízom Juhászné Sánta Zsuzsanna köztisztvisel�t. 
Jegyz�könyv hitelesítésére felkérem Baranyi Katalin és Dobóné Koncz Judit 
képvisel�ket. 

Az ülés napirendjére a meghívóban foglaltak szerint teszek javaslatot.   

(Meghívó írásban a jegyz�könyvhöz csatolva.)  

A Képvisel�-testület az ülés napirendjét egybehangzó 7 igen szavazattal az alábbiak 
szerint fogadta el: 

ELFOGADOTT  NAPIREND: 

1./ Javaslat Szentistván nagyközség Helyi Esélyegyenl�ségi programjának 
elfogadására. 
El�terjeszt�: Koncz József polgármester 

2./ Indítványok, javaslatok 
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II./ NAPIREND TÁRGYALÁSA:  

1./ NAPIREND: Javaslat Szentistván nagyközség Helyi Esélyegyenl�ségi 
Programjának elfogadására. 
El�terjeszt�: Koncz József polgármester 

(El�terjesztés  írásban a jegyz�könyvhöz csatolva.)  

Koncz József polgármester: A program nagyon fontos terve az önkormányzatnak. 
Ezen túl egy átfogó elemzés a településr�l, hasznos, különleges, helyenként 
meglep� információkkal. (Ezt követ�en ismertette az írásban jegyz�könyvhöz csatolt 
szóbeli kiegészítést, továbbá ráirányította a figyelmet a program egy-egy 
megállapítására.) 

Hozzászólások: 

Burai Jen� RNÖ elnök: A szóbeli kiegészítésben 20 sor van, az RNÖ 6 oldalt irt. 
Addig, míg a határozatot a testület nem ismeri meg, a kisebbség részvétele nem 
biztosított, a kisebbség nem tud részt venni ebbe a programban.  
Egy alkalommal kaptam meghívót a Fórumba, sajnálatosnak tartom, hogy többször 
nem. A felkért romák sem vállalták a részvételt, az is sajnálatos, hogy ez a 
munkacsoport nem került megalakításra. Az RNÖ által hozott határozatot a 
képvisel�k ismerjék meg és szeptemberben kerüljön sor az elfogadásra.  

Dobóné Koncz Judit alpolgármester: Átfogó, részletes program. Figyelembe veszi 
a fórum tagjainak véleményét. Komoly munka áll az elkészítése mögött, melyet 
megköszönök. Elfogadásra javaslom. 

Ördög Jakab képvisel�: Csatlakozom ez el�z� véleményekhez és értékes 
gy�jteménynek is tartom a programot. Az intézkedési tervvel egyetértek, azonban 
célszer� lenne majd a szociális lakások kérdését a tervezett�l hamarabb 
megvalósítani, ha lesz rá lehet�ség. Kérdezem, hogy a I. számú orvosi rendel�re 
benyújtott pályázat, mely forráshiány miatt várólistán van, megvalósításáról 
lemondtunk? 
Az RNÖ-nek az otthoni foglalkoztatás, kertek m�velésére történ� ösztönzésben 
látnám a legfontosabb szerepét. Mint érdekl�d� lakos jelen van Farkas Jen�, az 
általa m�velt terület elismerésre méltó. A kertm�velés nem csak pénz kérdése. Míg 
erre nincs igény, addig ne nagyon beszéljünk másról. Aki rászorult annak nagyon 
kellene a kertm�velés, az abból származó haszon. Ehhez gondolkodásmód váltásra 
van szükség. 
A programot elfogadásra javaslom. 

Aranyosi Imre képvisel�: Megjegyzem, nem emberi jog munka nélkül élni. 

Kiss Lajos képvisel�: Hosszú, alapos el�készít� munkát igényelt a program 
elkészítése. Köszönöm, hogy az iskola munkatársa is felkérést kapott a HEP 
fórumba. A gyermekeken keresztül látom a szegényedést. 
A programban jó tanácsok is vannak. Jó volna, ha lenne, aki felvállalja a családi 
napközit. Ha lesz ilyen vállalkozó, azt majd támogassa a testület. A programot 
elfogadásra javaslom. 
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Dr. Béres Imre képvisel�: Az egészségügyi ellátáshoz most még jó a hozzáférés, 
azonban országos szinten várható az egészségügy összeomlása. Nagy hangsúlyt 
kell helyezni az egészséges életmódra, a munkára, a munkához való hozzáállásra, 
például a már emlegetett kertm�velésre is. A programmal egyetértek. 

Farkas Jen�  választópolgár: Egyetértek a földm�velés szükségességével. Szóban 
azonban nem igen lehet rákényszeríteni erre a romákat. Nem kellene segélyt adni. A 
segély egyszer�bb, így nem h�börögnek. Az RNÖ-nek ebben kellene sokat tenni. 
M�veled a kertedet, kapsz vet�magot. A segélyt kolduspénznek tartom. Büszke 
vagyok a termelésemre.  

Burai Jen� RNÖ elnök: Sajnálom, hogy egy képvisel�t sem érdekli az RNÖ 
véleménye, annak megismerése. 

Koncz József polgármester: Köszönöm a véleményeket. Két dolgot szeretnék 
tisztázni. A RNÖ elnöke meghívást kapott a fórum munkájába, � azt jelezte, hogy a 
munkában nem kíván részt venni. Két roma nemzetiség� lakótárs is kapott felkérést, 
�k sem kívántak részt venni a fórum munkájában. Megadtuk a lehet�séget a program 
el�készítésben való részvételre, de nem éltek a lehet�séggel.  Innent�l fogva nem 
kell azt a kritikát hangoztatni, hogy az RNÖ nem mondhatja el a véleményét. 
Sajnálom, hogy nem vettek részt a munkában. 
A program elfogadására vonatkozó határozati javaslat tartalmazza, hogy a RNÖ 
véleményét tartalmazó jegyz�könyv a program melléklete lesz, így válik a program 
részévé az RNÖ véleménye. 

A szociális lakás kérdésével a vagyongazdálkodási terv kapcsán már foglalkoztunk. 
Egyetértek, hogy ha lehet�ség van rá, korábban is megvalósuljon. 
Az orvosi rendel� akadálymentesítésére benyújtott pályázatról nincs lemondva. 
Várjuk, hogy legyen rá forrás.  

Egyetértek a kertm�veléssel kapcsolatos véleménnyel. Annak tudunk segíteni, aki 
tesz valamit. Szomorú, hogy elmaradtak a kertm�velések.  
Vannak központi kezdeményezések is, például a háztáji gazdaság jelleg� programba 
bekapcsolódna-e az önkormányzat. Jeleztük részvételi szándékunkat. Az ilyen 
programokhoz termelési biztonságot, piacot is kell teremteni, akkor lehet eredményes 
és sikeres. Ennek a rendszerét újra fel kell építeni.  

A családi napközi támogatásával egyetértek, amennyiben lesz rá vállalkozó szellem�
lakó. A vállalkozó szellem kissé hiányzik a Szentistvániakból. A bölcs�de fenntartása 
egy ilyen településen nagyon gazdaságtalan lenne. A családi napközi lehet a 
megoldás. 

Farkas Jen� véleményének örülök. A segélyezésnek meg vannak a maga szabályai, 
amit be kell tartani. Örülök, hogy Farkas Jen� büszke a termelésére, büszke is lehet. 

Módosító indítvány nem érkezett, kérem az ismertetett határozati javaslat 
elfogadását.  
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Ezt követ�en a Képvisel�-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, 0 nem 
szavazattal, 0 tartózkodással meghozta következ� határozatát: 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 
38/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: Szentistván Nagyközség Helyi Esélyegyenl�ségi Programja 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a település helyi 
Esélyegyenl�ségi Programját a vezet� mentor által jóváhagyott tartalommal 
azonosan, jelen határozat melléklete szerint fogadja el. 

A Képvisel�-testület a Szentistváni Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
Képvisel�-testületének véleményét rögzít� 12/2013.(VII.19.) határozatát 
megismerte, tudomásul veszi. A határozatot tartalmazó jegyz�könyvet a Helyi 
Esélyegyenl�ségi Program mellékleteként rendeli kezelni. 

Felhatalmazza polgármesterét a program részeként meghatározott 
intézkedési tervben foglaltak végrehajtásának szervezésére.  

Határid�: folyamatos és 2017. december 31. 
Felel�s: Koncz József polgármester 

(A határozat melléklete írásban a jegyz�könyvhöz csatolva.)

(10 perc szünet.) 
(Burai Jen� RNÖ elnök az ülésr�l eltávozott.) 

2./ NAPIREND: Indítványok, javaslatok 

a.) A település közbiztonsági helyzete 

(Három lakótárs a település közbiztonságáról szeretne szólni, szóviv�jük Elek Judit. 
Koncz József polgármester els�ként Elek Juditnak adta meg a szót.) 

Elek Judit választópolgár: A Honvéd utca lakói nevében mi nem kérni jöttünk, 
hanem szeretnénk tenni valamit. Élhet�bb településre vágyunk, de van egy kis 
probléma, a közbiztonság. Süllyed az ingatlanok értéke, nem lesz befektet�, a 
gazdag elmegy, a szegény itt marad. A közbiztonságra pénz kell, mely azonban 
megtérül� befektetés.  
Lakásunkba betörtek, mely megváltoztatta az egész életünket.  
Nagyon sokan már nem is jelentik be a betöréseket.  A Honvéd úton a 
közmunkásokat okolják. A Honvéd úton van a mez�gazdasági startmunka program 
megvalósítása.  
Már nem jönnek a holland vendégek sem.  
Tegyünk a közbiztonságért közösen, oldjuk meg. Megel�zéssel, összefogással, 
figyelemmel. 
Hallottam a térfigyel� kameráról. Megoldás, de nem elég. Minden házban legyen 
riasztó, térfigyel�. Ha a betör�k nem tudnak hová menni, elmennek. Szervezzünk 
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kampányt a riasztó beszerzésekhez forrásszerzésre. Erre igénybe lehet-e venni a 
falu-tv-t?  
Legyen „er�d” Szentistván. Történjenek figyelemfelhívások, legyenek tájékoztatók. 
Kérjük az id�seket, ha éjszaka nem tudnak aludni, figyeljenek, írják fel, ha látnak 
valamit. 

Figyeljünk. Például legyen egy piros lap, amellyel jelezheti a lakó, ha információja 
van, és legyen valaki, aki begy�jti ezeket az információkat.  
Er�síteni a polgár�rséget technikailag is.  
Felajánlom a segítségemet. Mindenki tegye meg, amit megtehet, de ezt szervezetten 
kellene tenni.  

dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyz�: Az utolsó percekben vagyunk, és valóban  
konstruktív ötletekkel kell el�állni. Javaslom a képvisel�-testület forduljon 
megkereséssel és tájékoztatással a rend�rkapitány felé. Fontosnak tartanám a 
rend�r�rs �rsparancsnokának, a körzeti megbízottnak a rendszeres beszámolóját a 
testület el�tt.   
Szükségesnek tartanám egy ad-hoc bizottság felállítását. Fórumokat tartani az 
emberek részére. Tájékoztatások a honlapon keresztül, a kábel tv-ben. Megel�zésre 
alkalmasak lehetnek a vak kamerák is.  
Felül kellene vizsgálni a Polgár�rség támogatását.  
Jó lenne tenni a szabadon álló nagy kertek ellen, mert ez jó menekülési útvonal a 
betör�knek. 

Dr. Béres Imre képvisel�: Arra is fel kell hívni a rend�rség figyelmét, hogy ne a 
kerékpárosok ellen�rzése és megbüntetése legyen a kiemelt feladat. Nem csak a 
kapitányságot, hanem a Belügyminisztert is tájékoztatni kellene a kialakult helyzetr�l, 
valamint arról, hogy legyen több joga a rend�rnek.  
A lakossági figyelemre különösen a jeles ünnepeken lenne szükség.  

Ördög Jakab képvisel�: Míg a jogban nincs helyre téve ez a kérdés, addig mi hiába 
ötletelünk. Még az elfogott b�nöz�ket sem ítéli el a bíróság. 

Aranyosi Imre képvisel�: Az is probléma, hogy nem kívánatos embereknek adják el 
a megüresedett lakásokat. 

Baranyi Katalin képvisel�: Az Elek Judit által tolmácsoltakat javaslom lakossági 
kezdeményezésnek tekinteni, els�dlegesnek kezelni a közbiztonság kérdését a 
testület részér�l. A felvilágosító, tájékoztató munkába be kell vonni a civil 
szervezeteket is.  Felhívni a lakosság figyelmét, hogy aki csak teheti, építessen 
kamerát az ingatlanán, ezzel a sajátját, de mások tulajdonát is védi. A problémát nem 
az önkormányzatnak kell megoldani, hanem lakossági összefogással. 

Koncz József polgármester: Örülök a kezdeményezésnek, a felvetésnek. Sajnos 
igaz, településünkön romlott a közbiztonság.  A rend�rség megkülönböztetetten ad 
szolgálatot településünkön, de sajnálatos, hogy az emberek sem adnak kell�
információt a rend�rségnek. Rövidesen beüzemelésre kerülhet a 12 db térfigyel�
kamera, melynek meg lesz a kell�, visszatartó ereje.  
Az önszervez�désekre nyitottnak kell lenni a testületnek. Azt is tudatosítani kell, hogy 
mindenkinek kell védenie a saját vagyonát.  
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Egyetértek, hogy a kérdéssel komolyan kell foglalkozni, javaslom, hogy önálló 
napirend keretében tárgyaljon err�l a képvisel�-testület, intézkedési javaslatok 
meghatározásával. Erre tekintettel javaslom, módosítsa a testület a II. félévi 
munkatervét. Az ülés id�pontjának szeptember utolsó csütörtökét javaslom, a 
napirend megfelel� el�készítése érdekében. 

Ezt követ�en a képvisel�-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, 0 nem 
szavazattal, 0 tartózkodással meghozta következ� határozatát: 
  

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének
39/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: A Képvisel�-testület 2013. II. félévi munkatervének módosítása

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2013. II. félévi 
munkatervér�l szóló határozatát az alábbiak szerint módosítja: 

A munkaterv kiegészül egy új üléssel:  

2013. szeptember 26. (csütörtök) 17,00 óra 

1./Javaslat a település közbiztonsága javítása érdekében b�nmegel�zési 
program elfogadására. 
El�terjeszt�: Koncz József polgármester 
El�készítésben részt vesz: a 2013. szeptember 5-ei ülés megválasztandó 3 
f�s ad-hoc bizottság és a jegyz�. 
Véleményezi: Rend�rkapitányság vezet�je, Szentistváni Polgár�r Egyesület 
Elnöksége. 

A képvisel�-testület felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határid�: értelemszer�en 
Felel�s: Koncz József polgármester 

(10 perc szünet.) 
(Az ülésr�l a lakossági érdekl�d�k eltávoztak.) 

b./ Gyermekvédelmi rendelet módosítása. 

Koncz József polgármester: Az iskola átadásra került az államhoz. A napokban 
tudatosult a tankönyv kérdése, és err�l érdekl�dnek a szül�k. Önkormányzati 
rendeletünk szerint ingyenes a tankönyv az általános iskolások részére. Az 
intézményfenntartó központ megküldte a csekkeket a szül�knek. Az iskolától 
adatokat kértem.  A kedvezményeken kívül a szül�k által fizetend� tankönyv ár 
összesen 470 eFt. Állásfoglalás szükséges, hogy a testület fenn kívánja-e tartani az 
ingyenességet, vagy kés�bb kíván ebben állást foglalni. Ha nem kívánja fenntartani 
az ingyenességet, vagy kés�bb kíván állást foglalni, akkor is szükséges a 
rendeletünk 8. §-ának hatályon kívül helyezése.  
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Javaslatom, hogy nyújtson támogatást a testület a tanévkezdés költségeihez. A 
döntés meghozatala érdekében tájékoztatom a testületet, hogy rendelkezünk 
tartalékkal. Id�közben úgynevezett beszámítási összeg visszapótlására történt 
kormányzati intézkedés, melyb�l közel 5 millió Ft nem tervezett bevételünk fog 
keletkezni, valamint új szabályok szerint a gyermekétkeztetésre igényelhet�
támogatás, mely 1 millió Ft bevételt jelenthet. Ezek a bevételek a hiány összegével 
azonos mérték�ek. Kamatbevételünk is keletkezett már ebben az évben. 

Kérem a testület véleményét az ingyenes tankönyv biztosítására. Amennyiben a 
testület az ingyenesség mellett dönt, ismertetem a rendelet-tervezetet. 

Kiss Lajos képvisel�: Mindenképpen javaslom, hogy továbbra is biztosítsa 
ingyenesen a tankönyvet a testület azok számára is, kik alanyi jogon nem jogosultak 
erre a kedvezményre. Tájékoztatom arról a képvisel�ket, hogy a tankönyvellátás új 
rendszer szerint történik. Az els� osztályosok részére ingyenes a tankönyv. Az 5. 
osztályban a legtöbb a tankönyv ára, mert új tanterv kerül bevezetésre. A tankönyvek 
árát augusztus 15-ig kell befizetni.  

Baranyi Katalin képvisel�: Egyetértek a támogatással, azonban szabjuk 
feltételként, hogy a tankönyvek állagát óvni kell. Aki nem védi meg, az fizesse ki.  

Dobóné Koncz Judit képvisel�: Baranyi Katalin képvisel� által elmondottakkal 
egyetértek, de pont azok nem fognak rá vigyázni, akik alanyi jogon kapják ingyen a 
tankönyvet. 

Ördög Jakab képvisel�: Egyetért az ingyenességgel. Furcsa lenne most módosítani 
a rendeletet. A lakossági tájékoztatóban azonban megfelel�en kell ezt kezelni. 

Koncz József polgármester: Kérdezem, egyetértés van-e az ingyenes tankönyv 
biztosítás fenntartásában? 

(A képvisel�k 7  egybehangzó igen szavazattal  egyetértettek az ingyenes tankönyv 
biztosítás fenntartásával, Koncz József polgármester ismertette az alábbi rendelet 
módosítási javaslatot:  

Az 5/2009.(III.23.) Önkormányzati rendelet 8. §-a helyébe a következ� rendelkezés 
lép: 

(1) Az önkormányzat hivatalból – jövedelemre tekintet nélkül – a tanévkezdés 
megkönnyítése érdekében a Szentistváni István Király Általános Iskolában tanuló és 
ingyenes tankönyvellátásban nem részesül� gyermek részére a tankönyvet 
ingyenesen biztosítja a (2) bekezdésben foglalt kivétellel. 
(2) 50 %-os támogatásra jogosult a bejáróként nyilvántartott gyermek. A rendelet 
alkalmazásában bejáró az a gyermek, aki az el�z� tanévben is bejáró gyermek volt 
és a szül� nyilatkozik, hogy a támogatással érintett tanévben is az intézmény 
tanulója lesz a gyermek. 
(3) A támogatás igénybevétele az iskola által készített és hitelesített kimutatás 
alapján, a tankönyv árának befizetését igazoló befizetési csekk bemutatásával 
történik. 
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(4) A (3) bekezdésben jelölt kimutatás tartalmazza a kedvezmény igénybevételére 
jogosult egyik szül� nevét, lakcímét, a gyermek nevét, a tankönyv árát és az átvétel 
elismerésére szolgáló aláírás rovatot. 
(5) A befizetést igazoló csekk hátoldalára a támogatás kifizetésekor rá kell vezetni, 
hogy a „tankönyvtámogatás kifizetésre került”, dátum, aláírás.  
(6) A támogatást az Önkormányzati Hivatal pénztárában lehet átvenni az arra 
jogosult szül�nek minden év augusztus els� hetében, 2013-ban július 29 és 
augusztus 2 között.)  

Ezt követ�en a képvisel�-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, 0 nem 
szavazattal, 0 tartózkodással megalkotta következ� rendeletét: 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 

9/2013.(VII.26.) önkormányzati rendelete 

a gyermekek védelmér�l és gyámügyi igazgatásról szóló 5/2009.(III.23.) 
önkormányzati rendelet módosításáról. 

(A rendelet szövege írásban a jegyz�könyvhöz csatolva.) 

c./ Állásfoglalás kialakítása rendezvénnyel kapcsolatban 

Koncz József polgármester: Fájdalmas döntés el�tt állunk. 15 éven keresztül került 
megrendezésre a matyó lagzi. Kisebb eltérésekkel önfenntartó volt a rendezvény. 
Mindig is volt aggodalom, hogy elegend� számú vendég legyen. A rendezvény 
tervezett id�pontja augusztus 3, jelenleg azonban 25 vendég fizette ki a vacsora 
jegyet és van még körülbelül ennyi érdekl�d�. Voltak csoport érdekl�dések, de végül 
nem jelentkeztek. Mi az oka az érdekl�dés hiányának azt nem lehet tudni. Oka lehet 
a pénztelenség, a sok-sok rendezvény környékünkön is.  

Egy kalkuláció alapján 100 vendég és a meglév� szerepl�k, segít�k, közrem�köd�k 
mellett legalább 300 eFt önkormányzati forrás szükséges a megrendezéshez. 

Dobóné Koncz Judit képvisel�: Van-e olyan költség, melyet elmaradás esetén is ki 
kell fizetni, például sátor bérlet?  

Koncz József polgármester: A sátorért egy jelképes összeget biztos fizetni kell, 
mely alku tárgya.  
Amennyiben több vélemény nincs, aki egyetért azzal, hogy ebben az évben ne 
kerüljön megrendezésre a matyó lagzi, kézfelemeléssel jelezze. 

Ezt követ�en a képvisel�-testület 7 egybehangzó igen szavazattal, 0 nem 
szavazattal, 0 tartózkodással meghozta következ� határozatát: 
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Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 
40/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: Döntés rendezvény elmaradásáról 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete  SZKULTINFO 
nonprofit Kft. szervezésében megvalósuló, a „Háromnapos matyó lakodalom, 
egy napon – Szentistvánon” cím� hagyomány�rz� rendezvény el�készítésér�l 
szóló tájékoztatót megismerte. 

Egyetért azzal, hogy megfelel� számú érdekl�d� hiánya miatt a program ne 
kerüljön megrendezésre 2013. augusztus 3-án.  

Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 

Határid�: azonnal 
Felel�s: Koncz József polgármester 

Koncz József polgármester: Felhatalmazást kérek, hogy tolmácsoljam a képvisel�-
testület köszönetét a rendezvény szerepl�inek, segít�inek, közrem�köd�inek az 
eddig végzett munkájukért. 

d./ Rácz Hajnalka telekeladási ügye 

Koncz József polgármester: Korábban már állást foglalt a testület, hogy Rácz 
Hajnalka Szentistván, Rákóczi u. 37. szám alatti lakos ingatlanának egy részét nem 
kívánja a testület megvásárolni 500 eFt-os ajánlati áron, annak érdekében, hogy a 
Rákóczi u. 39. számú ingatan megközelítése biztosított legyen. Rácz Hajnalka ismét 
megkeresett az eladás ügyében. Jeleztem felé, hogy legfeljebb 200 eFt-ért tudnám 
javasolni a testületnek megvásárlásra.  

A téma kapcsán kívánom tájékoztatni arról a testületet, hogy az elmúlt ülésen 
felhatalmazást kaptam, készítsek el� egy Mikes úti ingatlan megvásárlását. Az 
ingatlanon jelent�s teher van, így annak megvásárlására nem kívánok javaslatot 
tenni.  

A kérdés végleges lezárása érdekében határozathozatalt kezdeményezek és 
kérdezek, kérdezem: 

Ki támogatja, hogy a Rákóczi u. 37. szám alatti ingatlan egy része 500 eFt-os áron 
megvásárlásra kerüljön? 

   A szavazás eredménye: 0 igen, 7 nem, 0 tartózkodás. 

Ki támogatja, hogy a Rákóczi u. 37. szám alatti ingatlan egy része 200 eFt-os áron 
megvásárlásra kerüljön? 

   A szavazás eredménye: 1 igen, 6 nem, 0 tartózkodás 
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Ki támogatja, hogy a Rákóczi u. 37. szám alatti ingatlan egy részét a képvisel�-
testület nem kívánja megvásárolni? 

   A szavazás eredménye: 6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás.

Ezt követ�en a fenti szavazás eredményeképpen a képvisel�-testület 6 igen 
szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta következ�
határozatát:  

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 
41/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: Rácz Hajnalka, Szentistván, Rákóczi u. 37. szám alatti lakos ingatlana 
megvásárlásának ügye 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete nem kívánja 
megvásárolni a Rácz Hajnalka, Szentistván, Rákóczi u. 37. szám alatti lakos 
által, Burai Jen� és családja Szentistván, Rákóczi u. 39. szám alatti lakosok 
ingatlanának megközelítése céljából  felajánlott ingatlanrészt.  

Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedés megtételére. 

Határid�: azonnal 
Felel�s: Koncz József polgármester 

e./ Tájékoztatás rendezvényekr�l 

Koncz József polgármester: Tájékoztatom a testületet, hogy a Szentkirályszabadjai  
Szent Király Szövetségi találkozón 45 f�vel veszünk részt. 
Augusztus 19-20-ai ünnepség keretében településünkön átadásra kerülne a felújított 
park, ezzel együtt a részlegesen felújított tornaterem, sportudvar. Vendégünk lesz 
Tállai András országgy�lési képvisel�. 17 órától kerülne sor az ünnepi 
megemlékezésre. A kultúrm�sort a Szentkirály település hagyomány�rz� csoportja 
adja, illetve a három matyó település közös m�sorát is láthatjuk majd. Lesz egy 
Vastag Csaba koncert is. A program egyéb rendezvényei függenek attól, hogy a 
SZKULTINFO LEADER pályázata támogatásra kerül-e. 

A park felújítással kapcsolatban már többször szóba került a Szent István szobor 
áthelyezése. Ezt a döntést a szükséges hatósági ügyintézéshez határozattal kellene 
meger�sítenie a testületnek. Aki tehát egyetért azzal, hogy a Szent István szobor 
áthelyezésre kerüljön az iskola régi szárnya bejáratával szembe, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Ezt követ�en a képvisel�-testület 6 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 
tartózkodással meghozta következ� határozatát: 
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Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 
42/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: Szent István szobor áthelyezése 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a település 
központjában lév� Szent István szobor áthelyezését határozza el. 
A köztéri m�alkotás új helyeként az önkormányzat tulajdonában lév� 1030 
hrsz-ú ingatlanon lév�, jelenleg korszer�sítés, felújítás alatt lév� parkot, ezen 
belül az István Király Általános Iskola úgynevezett régi szárnya bejárata el�tti 
teret jelöli ki. 

Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 

Határid�: azonnal 
Felel�s: Koncz József polgármester  

f./ Képvisel�k használatára laptop vásárlás. 

Koncz József polgármester: Többször szóba került már a képvisel�k részére a 
laptop vásárlás. Baranyi Katalin képvisel� asszony, a pénzügyi bizottság elnöke 
újabb kezdeményezésére javaslom, hogy 170 eFt/db összeg erejéig biztosítson 
el�irányzatot a testület, és a beszerzésekre a rendszergazda közrem�ködésével 
történjen intézkedés.  

Ezt követ�en a képvisel�-testület 7 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással meghozta következ� határozatát: 

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének 
43/2013.(VII.24.) határozata 

Tárgy: El�irányzat biztosítása a képvisel�k használatába adandó laptopok 
vásárlására.  

Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a település  
infokommunikációs eszközellátottságának fejlettségére tekintettel, hosszú 
távon az önkormányzat irodaszer költségeinek csökkentése érdekében 
laptopok vásárlását határozza el.  
A képvisel�-testület 5 db laptop megvásárlására darabonként legfeljebb 170 
eFt értékkel számolva 850 eFt el�irányzatot biztosít, melynek forrásául az év 
elején nem látható és nem tervezett, de id� közben láthatóvá vált bevételeket 
jelöli.  

A laptopok az önkormányzat tulajdonába, de a képvisel�k használatába 
kerülnek. A laptopok szükség szerinti karbantartásával, javításával 
kapcsolatban esetlegesen felmerül� költségeket a képvisel�k viselik. 
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Felhatalmazza polgármesterét a beszerzés megszervezésére, továbbá, hogy 
a költségvetési rendelet módosítására irányuló el�terjesztés során az 
el�irányzat költségvetési rendeletben történ� átvezetésére tegye meg az 
intézkedést. 

Határid�: értelemszer�en 
Felel�s: Koncz József polgármester 

g./ Képvisel�i kérdések, felvetések: 

Baranyi Katalin képvisel�: Kérdezem, lesz-e még az idén helyben szervezett 
ráksz�rés? Milyen lehet�ség van kisebb kuka használatára? Damjanich úti úthiba 
kijavítására mikor kerül sor?   
Dr. Béres Imre képvisel�: Több lakó megkeresett, és sérelmezte az egyház 
gyakorlatát a halálesetkori csengetéssel összefüggésben, pedig a harang nem az 
egyházé, hanem a falué.  Kérelmezik a templom mögötti feljáró javítását. Javaslom, 
hogy ezekr�l a kérdésekr�l tájékoztassuk az egyházmegyét. 

Aranyosi Imre képvisel�: Emlékeztetni szeretnék a Mikes úton szükséges járda 
építésére. A Széchenyi úton lév� gázszaglók környékén lév� úthibák 
balesetveszélyesek.  

Ördög Jakab képvisel�: Érdekl�dök a háziorvosi szerz�dések felülvizsgálatának 
állásáról? Kérdezem, hogy az új honlapon a képvisel�i oldallal kapcsolatban kihez 
lehet fordulni, mert kifogásolom? A Startmunka szerinti mez�gazdasági termékek 
számlázását sikerül-e megoldani?   Ki a kivitelez�je a parképítésnek? Vagy a 
közmunkások csinálják?  
Belterületen lehet-e erd�t létesíteni? 

Dobóné Koncz Judit képvisel�: A parkfelújítás kapcsán kivágott fák miatt 
panaszkodnak a lakók. A polgármesteri tájékoztatóban erre ismét ki kellene térni. 
Egy lakó kérését tolmácsolom, mely szerint feln�tt gyermeke részére lehetne-e 
könny� közmunkát biztosítani? Hosszabb, súlyos betegek segélyezését javaslom. A 
neveket polgármester úrnak az ülés után fogom jelezni.  

dr. Pusztai-Csató Adrien jegyz�: Néhány kérdésre szeretnék válaszolni. A 
háziorvosi szerz�déseket még nem tartom alkalmasnak tárgyalásra. Az új honlap 
képvisel�i oldalával kapcsolatban az átlinkeléssel elérhet� honlap fenntartójánál a 
képvisel�k tudnak intézkedni. Belterületen lév� magánterületen lehet akácfát ültetni 
akkor is ha nem erd� m�velési ágban van a terület. 
  
Koncz József polgármester: A képvisel�i kérdésekre, felvetésekre válaszolva 
tájékoztatom a jelenlév�ket, hogy a helyben történ� ráksz�rés szeptemberi id�pontra 
egyeztetés alatt áll. A jelzett járdaépítés meg fog valósulni. A kisebb kukának a 
használatának meg van a szabálya, az érintett jöjjön be a hivatalba. 
  
A csengetés kérdése papfügg�. Egyetértek, hogy a kérdéssel kapcsolatban történjen 
levélírás. 




